



قائمة التمور
Dates Menu

قصدنا Our Story

قدوع هي علامة تجارية تقدم تشكيلة كبيرة من التمور الفاخرة التي تتميز بأعلى درجات الجودة والمنتقاة من مزارع البستان و الرحمانية الشهيرة.

هي من المزارع الخاصة في ممارسات الزراعة العضوية حيث أنها بدأت في الاتجاه للزراعة العضوية (مرحلة التحول) من ٢٠٠٨ - ٢٠١٠ حتى حصلت على شهادة الممارسات العضوية طبقا للائحة الاتحاد الأوروبي ٨٣٤/٢٠٠٧ ثم تلا ذلك التفتيش المستمر حتى عام ٢٠١٨ (أخر شهادة معتمدة حتى تاريخ ٣٠/٩/٢٠١٨)

Goodo is a royal premium dates brand committed to provide a wide range of the finest quality dates obtained from Al Bustan and Al Rahmaniah farms.

They are among the most award winning farms especially in organic practices. They started in the direction of organic farming (transition phase) from 2008-2010 until they obtained the organic practices certificate in accordance with the European Union Regulation 2007/834, followed by continuous inspection until 2018 (Latest Certificate approved until 30/9/2018).





سكاري Sukary



معروفة باسم "تمر الملكي"; صفراء اللون، وذات تكوين صلب وحلو. تحظى بطلب كبير بسبب مذاقها، والسكر المتبلور فيها يوفر مذاقاً مميزاً، وهي غنية بالحديد والفيتامينات والمعادن.

Known as Royal Dates; yellow skinned with firm and sweet flesh. Highly demanded due to its taste and crystallized sugar that provides a crisp bite. It is rich in iron, vitamins and minerals.

ونان Wanan



تمور ذات حجم كبير وطويل وملمس ناعم ومجعد، ومذاق مميز جداً تذوب في الفم، وتحتوي على مصدر ممتاز للألياف الغذائية، والبوتاسيوم، والمغنيسيوم، وفيتامينات (ب)، والحديد.

Jumbo and long size dates with dark wrinkled and soft skin. The taste is a true delight and melts in one's mouth. Wanan is an excellent source of dietary fibers, potassium, magnesium, B-Vitamins, and iron.

عجوة Ajwa



معروف لدى المسلمين باسم "التمر المقدس"، وهي تمر سوداء اللون، وناعمة وحلوة المذاق.

Known to Muslims as the 'holy date'. These dates have soft black skin and are mildly sweet.

خضري Khudri



تمور داكنة اللون، حلوة تتطلب المضغ. كما أنها تمور مثالية حلوة المذاق، غنية بالألياف، والمعادن والفيتامينات، وخالية من الغلوتين والدهون والكوليسترول والصوديوم.

Dark skinned dates, sweet and chewy. They are perfect gluten free sweet treats. Rich in fibers, minerals, fat-free, cholesterol-free, sodium-free, and rich in vitamins.

صقعي Sigie



تمور غنية باللون الذهبي والنكهة الحلوة كمذاق السكر البني، ومثل كافة أنواع التمور غنية بقيمتها الغذائية العالية.

Rich in its golden appearance and sweet flavor like brown sugar. Like all variety of Dates rich in nutritional values.

مجدول Medjool



تمور كبيرة الحجم وذات حلوة معتدلة، رطبة ومغرية، وهي ببساطة مذاقها الحلو طبيعي بدون إضافة سكر، وتوفر مجموعة واسعة من العناصر الغذائية الأساسية.

Large and moderately sweet, It is meaty, moist and luscious. It is simply naturally sweet with no sugar added and provides a wide range of essential nutrients.



خلاص Kholas



طعمها بنكهة الكراميل ولكنها ليست شديدة الحلاوة، فهي ذات لون ذهبي بني، وكأنها شفافة، تحتوي على قليل من الدهون وخالية من الكولسترول، وهي مصدر غني بالبروتين، والألياف، والمعادن، والفيتامينات.

Caramel flavored but not too sweet, they are golden brown and have semi translucent skin and flesh. The dates are very low in fat and are cholesterol-free. They are a rich source of protein, fibers, minerals, and vitamins.

عيدية Eidiah



تمور غنية بمظهرها الذهبي الكبير، وغنية بنكهة تشبه نكهة السكر البني.

Rich in its golden and jumbo appearance. Rich in flavor like brown sugar.

كيف تحافظ على التمر العضوي
How to Maintain Organic Dates





نبته سلطان Nabtat Sultan

تمور مجمدة مخروطية الشكل، وذات لون بني داكن، وهي بنكهة الكراميل.
Frozen cone shaped dates, with dark maroon skin, chewy and caramelized flavor flesh.



فنخة رطب Fankha Rutab

رطب مجمدة طازجة كبيرة الحجم، حمراء اللون، وذات طعم حلو للغاية.
Jumbo fresh red skinned frozen dates, with very sweet taste.



مكتومي رطب Maktoomi Rutab

رطب مجمدة مدورة الشكل طازجة وداكنة اللون، وحلوة المذاق.
Round fresh dark skinned frozen, sweet, and chewy dates.



سكاري رطب Sukary Rutab

تمور بنية مجمدة حلوة المذاق وتحظى بطلب كبير بسبب مذاقها الغني بنكهة الكراميل.
Frozen brown dates with sweet and chewy flesh. Highly demanded due to its caramelized taste.



ونان رطب Wanan Rutab

تمور مجمدة كبيرة الحجم وطويلة وذا لون داكن وناعم.
Frozen Jumbo and long size dates with dark and soft chewy flesh.



نبته سلمى Nabtat Salma

بلح كبير الحجم، وهي تمور حلوة المذاق، صفراء اللون، ومفارقة المضغ.
Super Jumbo balah; these are very sweet, yellow, and crunchy dates.



نبته سيف Nabtat Seif

تمور بنية مجمدة، معتدلة الحلاوة.
Frozen brown dates, moderately sweet and chewy.



We deliver
نحن نوصل



050 888 9964



goodosa@forsan.com.sa

jahez HUNGER
STATION

Let's socialize
لنتواصل



goodosa_byforsan

Honored to serve you at
نتشرف بخدمتك في



www.forsangroceria.com